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To: 5.1.2e EEEEM @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 2/11/2021 5:34:18 PM

Subject: FW: Eerder contact Halix

Received: Thur 2/11/2021 5:34:18 PM

Ha,

NOS belde me net met volgende verhaal:

- Halix zou ergens vorig jaar bij ons (VWS) subsidie hebben aangevraagd, zodat zij versneld meer vaccins zouden kunnen

produceren
- Die aanvraag was kennelijk gehonoreerd, maar is later door bedrijf zelf kennelijk weer ingetrokken. Want inmiddels

overgenomen door Oxford en vanuit VK zouden ze meer geld krijgen
- Vervolgens uitgenodigd op Torentje

wat weten jullie hiervan? Klopt dit; en om wat voor soort subsidie ging het destijds dan?

Groet,

IER)JE© iVerzonden: donderdag 11 februari 2021 14:35

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Eerder contact Halix

BE « stuur je zo wat NOS mij vroeg. Kernvraag is nu vooral wat ik hierover extern kan zeggen?

van: INEECKETRNN) minvws.nl>

Verzonden: donderdag 11 februari 2021 14:22

@ minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Eerder contact Halix

Ba
ik hebben hier net over gesproken metHEEdie kwam ook met deze vraag.

iie onderstaande informatie. | EXEweet hier het meest van uit het verleden!

Groet

van:[NEEEDN)
Verzonden: donderdag 11 februari 2021 14:07

5.1.2e MWR @minaz.nl>

; @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Eerder contact Halix

van: INEESECNSEE0 minus n>
Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 12:34

) minvws.nl>; !

@minvws.nl>; ) minvws.nl>

Onderwerp: Eerder contact Halix

in het verlengde van ons telefoongesprek en in reactie op onderstaande het volgende tav het contact eind/april begin mei met

Halix:



1089741

innen via

- e bedrijven die in het consortium van Oxford betrokken waren hadden onderling afgesproken de ‘eigen’ landen eens te

polsen voor een mogelijke bijdrage aan het consortium en wij waren in die tijd de impuls vaccinontwikkeling aan het

opbouwen (separaat projectplan beschikbaar, dd 29 april 2020). Als een van de eerste stappen bekeken we daarbij oa of

NL kon en zou moeten investeren in stukken van productieketens (om daarmee in het algemeen belang de ontwikkeling
en productie te stimuleren, maar cok NL een zekere positie te bieden. Overigens, de uiteindelijk door NL en later EC

gevolgde strategie is om via (totaal)overeenkomsten met makers tot afspraken over vaccins te komen die zelf al dan

niet subcontracten hebben.

- Halix was gehuisd in een pand waar nog een of twee verdiepingen leeg stonden, maar die wel al gereed waren gemaakt
als ‘clean room’. Dat betekende met name een investering in apparatuur, etc en ook een voorsprong in tijd om te

kunnen schalen.

- We hebben op 4 mei met |IEEEIH=ixEEE c= ocr over waar ze stonden, de ontwikkelingen bij
Oxford en hun behoefte. Ze zijn daarbij uitgenodigd om met een concreet voorstel tav de financiéle bijdrage te komen

opdat wij dat konden beoordelen. Ook hebben we ze aangeboden dat als er andere hobbels zijn, we graag meedenken

waar dat kan. Men gaf daarbij aan geen acute vragen voor de Nederlandse overheid te hebben. Ze hadden een IG] audit

gepland staan voor eind juni en bekeken of dit vroeger kon, maar gaven aan zelf contact met de IG] te zoeken. Vooral in

algemene zin goed dat we elkaar weten te vinden als dat nodig zou zijn.
- Het verzoek tot steun bleek kort na de afspraak niet meer nodig, omdat vanuit het consortium (bedrijven onderling) zelf

in voldoende middelen werd voorzien. Een concreet plan hebben we na die afspraak dus niet meer ontvangen.
- Contact op 28 mei met bevestigde dat de noodzaak van het verzoek om steun er niet meer was en dat het

goed liep in het contact met de de inspectie was inmiddels aanstaande).
- Aanvullend:

o NL heeft met In overeenkomst gesloten met AstraZeneca en via die weg voor Europa afspraken over

het Oxfordvaccin tot stand gebracht.
o In oktober heeft Halix nog een keer contact gezocht met een vraag of medewerkers konden worden uitgezonderd

van reisbeperkingen wanneer daar sprake van zou zijn op enig moment. Ook dit is opgelost.

Groeten [XE

Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 11:32

Aan:[IEEEDNBEM© minvws.ni>
Onderwerp: FW: Oplossen tekort aan vaccines

Verzonden: donderdag 28 januari 2021 22:00

aan:IEE)BEESG invvis n>
Onderwerp: FW: Oplossen tekort aan vaccines

Hier verwees ik naar in mijn app. Alles wat niet ik de EU context past, lijkt me echt onverstandig.
Maar is het mogelyjk om extra geld te geven als NL voor extra productie dor bv Halix tbv de EU? (Waar wij dan 3,89%
van krijgen, dus gewoon ons deel)? Dat is nog 1 vraag die ik vanuit een aantal kanten kreeg.
Geen idee of dat kan...

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

5.1.2e
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